
This year marks the 25th anniversary of the
Vancouver Asian Heritage Month Society with
the celebration of ExplorAsian 2021. The
International Arts Gallery, being a participating
Chinese ethnic gallery, would like to extend
warmest congratulation and utmost gratitude to
VAHMS on behalf of the Chinese art
community of Vancouver. VAHMS has been a
steadfast platform in the promotion of the rich
Asian cultural heritage in Vancouver, fostering

mutual understanding and friendship amongst different ethnic groups.

The International Arts Gallery will showcase in the first half of May a paintings exhibition
of two renowned Canadian Chinese artists; and in the later half of the month, an exhibition
on the Chinese works of Art presented by Vancouver collectors. We share same missions
with VAHMS, using arts as a bridge, to bring people together and share the beauty of the
Chinese heritage and culture.

Best Wishes on the unprecedented success of ExplorAsian 2021!

今年是溫哥華亞裔五月文化節 25 週年慶典，國際畫廊作為參予的華裔藝術團體，謹

此代表溫哥華華裔社區向溫哥華亞裔五月文化節協會熱烈祝賀和感謝。協會一直為

溫哥華亞裔提供堅定的平台，將亞裔的傳統文化藝術介紹給所有加拿大人，從而促

進彼此間的瞭解、交流和分享，增進彼此的友誼，實在功德無量。

國際畫廊此次將在五月上半月介紹兩位加拿大華裔畫家的作品；及在下半月展出本

地藏家的中國古玩及珍藏，希望藉此介紹中國的承傳、文化和藝術，配合協會的族

裔多元文化交流目標。

在此再祝賀五月文化節 2021 空前成功。

Katherine & John Chan
International Arts Gallery


